



Bestyrelsesmøde 2024- 14

Afholdt: D. 24. april 2024 kl. 19.00-22.00

Lokale: Foreningslokalerne

Referent: Victor Lundhede Christensen

Alle bestyrelsesmedlemmer: Christian Niclas, Anne Johansen, Victor Lundhede Christensen, Mia Molberg Fack, Kristian Østergaard, Emil Sand-Jensen, Katrine Müller-Eriksen

Observatører: Hadeel Amin Shamki

1. Red Barnet Ungdom arrangement

Hadeel fra Red Barnet Ungdom (RBU) vil høre om vi i Einherjerne kunne være interesseret i at samarbejde om at lave et fælles arrangement.

Ideen vil være, at RBU står med det overordnede ansvar for børnene, stille frivillige til rådighed som kommer med børn, hvor Einherjerne kommer med rollespilsinspirerede aktiviteter og hjælper med at instruere RBU frivillige i aktiviteterne.

Til arrangementer som disse skal man være opmærksom på eventuelle traumer børn tager med, en potentiel sprogbarriere.

Til kamp vil der evt. skulle kæmpes med våben.

Måske budget på 30.000 kr.

Hvad skal deadline være? Hadeel nævner august eller evt. næste forår.

Målgruppen ville være 7/8-14/15ish.

Eventet kunne bruges som branding. Skabe god PR og omtale for foreningen da det er en velgørende forening.

Bruge fritidspas ordning?

Anne, Emil, Fack vil måske være interesseret.

2. Økonomi

Punkt er strøget fra det åbne referat

3. FS

Sidste søndag

Anne synes vi skal opfordre flere til at tage til Sidste søndags dobbelt spilgang.

4. Dukkeskub

Strikkeklub

Strikkeklubben giver udfordringer for figurspillerne da de har optaget midterlokalet.

De er måske åbne for at arrangere nogle begivenheder møntet unge for at få flere unge deltagere.



5. RPG tirsdag

Status

Det går fint.

Der er to bøger der ikke længere er i lokalerne. Den ene var et medlems (de har taget den med hjem) og den anden var vores Players Handbook. Der skal købes en ny.

6. Lokalerne

Mus!!!!

Der er mus i lokalerne. Kristian, Karen Inge og Emil har lavet storrengøring og rensset alt. Kristian har kontaktet Sibbesen for at informere om problemet og vi forventer han kontakter kommunen. Vi køber musefælder. Der skal købes kasser som vi i fremtiden kan opbevare tørvarer i.

Vi skal skrive et opslag omkring rengøring og mus.

Nye skraldeposer

Der skal købes nye skraldeposer.

7. Foreningens regler

Punktet er rykket til næste møde.

8. Lån af grej til krigslive

Punktet er løst så det frafalder.

9. Lån af flere bærbare

Vi mangler ofte én ekstra computer/tablet.

10. Regler for lån af bil og trailer til krigslive

Emil ønsker, at der laves en låne-/ansvarskontrakt når der skal køres med trailer for foreningen.

Hvis en bil anvendes til foreningsaktiviteter, hvem står med ansvaret i tilfælde af uheld? Tidligere har det være besluttet, at arrangører til et arrangement selv skal beslutte disse ting.

Anne som arrangør har tidligere kørt med, at hvis der lånes biler i foreningsøjemed vil arrangementet dække det.



Er transport af deltagere til et arrangement, en foreningskørsel? Nej.

Vi har tidligere ikke lavet en bred aftale på dette i foreningen, da det vil kræve alle mindre aktiviteter hvor der anvendes biler skal budgettere med potentielle bilproblemer.

Det foreslås af Anne, at biler skal have kaskoforsikring og der ikke må køres med større end en almindelig trailer.

Der skal skrives et udkast til dokumentet/lånekontrakten som vi kan gennemlæse til næste møde/senere. Dette skal også forbi en jurist.

Der skal huskes, at inkluderes del om forsikringssvindel.

Foreningsting der går i stykker under transport vil blive dækket af foreningen.

Selvom vi ikke kan godkende nye generelle regler på område, så skal der træffes en afgørelse om hvordan dette skal foregå til Krigslive. Fra hvad vi ved, er der tre biler der kører grej for forening

- Foreningen dækker 4000 kr. af selvriskoen
- Vi dækker kun under kørselsøjeblikket når der køres foreningsgrej

11. Registreringsattest på trailer

Hvor er vores registreringsattest på foreningstraileren? Vi må ikke køre uden attesten. Vi bestiller en ny. Det koster 100 kr.

12. Handicap tilskud

Deadline for indsendelse af handicaptilskud er 1. maj. Vil vi sende en ansøgning?

Hvordan skal pengene bruges?

- Kommunen ved ikke om pengene kommer separat for almindelig aktivitetsstøtte eller ej. De vil ikke tjekke hvad pengene bruges til.

Vi vil kunne få penge for folk over 25 (også figurspillere).



13. Låneftale på udstyr

Anne vil gerne snakke om lån af udstyr i foreningen, i anledning af at vi låner brætspil for Bifrost. Der skal laves en skriftlig aftale omkring lån ift. erstatning og ansvar.

14. Mails

Teltleje

Et medlem ønsker at låne et telt af foreningen. Det må han må gerne.

Sommerscenarie blandt nordiske dyr

Vi er blevet kontaktet af Skandinavisk Dyrepark der vil høre om vi vil lave en rollespilscamp i deres dyrepark.

Dette kunne være en bonus for de frivillige hvor man får lov til at overnatte i en dyrepark.

Evt. få børn fra FS med? Sommerlejr for alle?

15. Udfordringer i foreningen og strategi

Punkt er strøget fra det åbne referat

16. Ny boks kode

Punkt er strøget fra det åbne referat

17. Næste møde

Næste møde er onsdag d. 29. maj

18. Evt.

- Fest
 - Vi vil gerne booke Elværket til fest d. 19 oktober.
 - Gratis for medlemmer?

Mødet blev hævet 22:12